
همـه تیم هـا بـرای شـروع دوبـاره لیگ برتر کار خـود را آغاز 

کرده انـد و درحـال سـپری کـردن دوران پیش فصـل بـرای 

حضـوری قدرتمنـد در رقابت هـای لیگ بیسـتم هسـتند. 

هرچنـد ویـروس کرونـا شـرایط تیم هـا را تـا حـد زیـادی بـا 

تغییـر مواجـه کـرده و آنهـا هنـوز به فوتبال بـا کرونا عادت 

نکرده انـد و همیـن موضـوع می تواند بر روی کیفیت لیگ 

تاثیـر بسـزایی بگـذارد. حالا از گوشـه وکنار خبر می رسـد 

کـه اوج گرفتـن ویـروس کرونـا در کشـور باعـث شـده تـا 

مسئولان ستاد مبارزه با کرونا در ورزش برای صدور مجوز 

لیگ فوتبال مردد باشـند و زمزمه هایی مبنی بر تاخیر در 

آغاز لیگ برتر به گوش می رسـد. هرچند این نگرانی برای 

تیم هـا وجـود دارد کـه مبـادا ایـن تاخیر طولانی تر شـده و 

رونـد آمادگـی تیم هـا برای آغاز لیگ برتر با مشـکل مواجه 

شـود. مدیرعامـل باشـگاه پیـکان تهـران اما معتقد اسـت 

تاخیـر چنـدروزه مشـکلی بـرای لیـگ ایجـاد نمی کنـد، به 

ایـن شـرط کـه بیشـتر نشـود. گفت وگـوی »فرهیختـگان« 

بـا اکبـر محمـدی را در ادامـه می خوانید. 

در ابتـدا از شـرایط پیـکان در روزهـای پیش فصـل صحبت 

 . کنید

خـدا را شـکر تیـم مـا در ایـن مـدت تمرینـات خوبـی را زیـر نظر 

کادرفنـی آغـاز کـرده و امیدواریـم بـا بالارفتـن سـطح آمادگـی 

بازیکنـان بتوانیـم پـای به عرصه رقابت های لیـگ برتر بگذاریم 

و نتایـج درخـور شـأنی بـرای باشـگاه پیـکان به دسـت بیاوریم. 

هرچنـد ویـروس کرونـا تمـام مشـاغل جامعه و بـه تبعیت از آن، 

فوتبـال را تحت تاثیـر قـرار داده و نمی توانیـم مثـل گذشـته 

بی پروا و راحت کارها را دنبال کنیم، اما این مشکل برای تمام 

تیم هـای لیـگ برتـری وجـود دارد و بایـد عـادت کنیـم درکنـار 

ایـن ویـروس زندگـی کـرده و فصـل را سـپری کنیم. 

البتـه خبـر می رسـد کـه احتمـالا زمـان آغـاز لیـگ تغییـر 

کنـد و ایـن موضـوع بـرای یک سـری از تیم ها خوب اسـت 

و برخـی تیم هـا را نیـز متضـرر می کنـد. ایـن اتفـاق را بـرای 

پیـکان چطـور ارزیابـی می کنیـد؟ 

مـا نمی توانیـم در ایـن مـورد به صـورت خـاص و جزء به جـزء 

صحبـت کنیـم، چراکـه تمـام تیم هـای فوتبـال در تمـام دنیـا 

زمـان آغـاز تمرینـات خـود را بـا تاریـخ شـروع رقابت هایشـان 

برنامه ریـزی می کننـد و مربیـان تصمیـم می گیرنـد در چـه 

زمانی فشـار تمرینات را به اوج خود برسـانند و سـپس از شـدت 

تمرینـات کـم کننـد تـا بازیکنان در شـرایط کاملا آمـاده پای به 

رقابت ها بگذارند. حالا وقتی صحبت از تاخیر لیگ می شـود، 

مربیـان مـا با مشـکل مواجه می شـوند و تمام برنامه ریزی شـان 

بـرای سـاخت بازیکنـان آمـاده برهـم می خورد. 

پـس یعنـی شـما هـم مخالف تاخیـر در آغاز لیگ هسـتید 

و ایـن را بـه ضـرر پیـکان می دانید؟ 

بسـتگی دارد ایـن تاخیـر در آغـاز لیـگ چقـدر باشـد. گاهـی 

اوقـات مسـابقات بـا تاخیـر یـک هفتـه تـا 10 روز آغاز می شـود 

کـه ایـن موضـوع در فوتبـال مـا طبیعـی اسـت، هرچنـد همین 

مقـدار تاخیـر در فوتبـال دنیـا به چشـم می آیـد و بـرای تیم هـا 

دردسـرآفرین می شـود. امـا به نظـر مـن در ایـن شـرایط کرونای 

کشور باعث می شود بیشتر از این مدت بخواهند در آغاز لیگ 

وقفـه بیندازنـد. اگـر قـرار باشـد این زمـان یک هفته یـا 10 روزه 

بـاز هـم تمدیـد شـود، قطعـا تیم ها و کادر فنی شـان به مشـکل 

برمی خورند و دود این مشکل به چشم لیگ و تیم ملی می رود. 

البتـه بایـد بگویـم مـا هـم مثل تمـام تیم هـای لیگ برتـر مطیع 

تصمیمـات سـتاد ملـی مبـارزه با کرونا هسـتیم و قطعا سـلامت 

ورزشـکاران و کادرفنـی از هرچیـز دیگـری واجب تر اسـت. 

بـه  نسـتید  ا تو  . ییـد بگو ن  پیـکا لات  نتقـا ا نقل و ز  ا

خواسـته های کادر فنـی در بـازار خریدوفـروش بازیکـن 

کنیـد؟  پیـدا  دسـت 

خـب مـا در ایـن ایـام بـا برخـی از بازیکنانـی کـه بـه هـر دلیلـی 

در تفکـرات سـرمربی تیـم جایی نداشـتند خداحافظـی کردیم. 

هرچنـد تمـام ایـن بازیکنان برای پیکان زحمت کشـیده بودند و 

حضورشـان در فهرسـت مـازاد مـا دلیل بر عـدم توانایی فنی آنها 

نبود و تنها دلیلش تفکرات سرمربی تیم بوده که باید در فوتبال 

حرفه ای به آن احترام بگذاریم. هرچند برخی از مهره های خوب 

را هم به دلیل حضور در تیم های بزرگ تر و فوتبال اروپا از دست 

دادیـم کـه کاری از دسـت مدیریـت برای حفظ شـان برنمی آمد. 

ازسـوی دیگـر در حـد توان بـا نفراتی که موردنظـر کادرفنی قرار 

داشتند صحبت کردیم و توانستیم بسیاری از نیاز آنها را با خرید 

بازیکنـان جدیـد برآورده کنیم تا ان شـاءالله حضـور پربارتری در 

رقابت های لیگ برتر داشـته باشـیم. 

به نظـر می آیـد ایـن فصـل نقل وانتقـالات با سـال های قبل 

یک تفاوت عمده داشت و آن هم بالا رفتن عجیب وغریب 

قیمـت بازیکنـان بـود. ایـن موضـوع کار شـما را به عنـوان 

مدیرعامـل سـخت نکرده بود؟ 

باتوجـه بـه وضعیـت اقتصـادی کشـور و نوسـان قیمـت ارز در 

کشـور می توانسـتیم پیش بینـی ایـن موضـوع را داشـته باشـیم 

کـه قیمـت بازیکنـان هـم بـه همـان انـدازه بـالا بـرود. البتـه مـا 

در پیـکان بودجـه مشـخصی داریـم و نمی توانیـم هرچقـدر کـه 

دل مـان می خواهـد بـه هـر بازیکنـی بپردازیم و قطعـا باتوجه به 

سـقف بودجـه ای کـه داشـتیم، با بازیکنـان مدنظـر وارد مذاکره 

شـدیم و بـه همیـن جهـت مـا چندان با مسـاله بـالا رفتن قیمت 

بازیکنان دست وپنجه نرم نکردیم، هرچند شاید در برخی موارد 

نتوانسـتیم بـا بازیکنـان مدنظرمـان به لحاظ مالی کنـار بیاییم. 

موضـوع شـکایت از واسـعی بـه کجا کشـید و آیـا هنوز این 

شـکایت پابرجاسـت یا اینکه قرار اسـت با او توافق کنید؟ 

مـا شـکایت خـود را از ایـن بازیکـن بـه کمیتـه انضباطـی ارائـه 

دادیـم و مـدارک خـود را هم ضمیمه پرونده کرده ایم و منتظریم 

رای نهایـی در این خصـوص صـادر شـود. ازنظـر مـا واسـعی 

نمی توانسـت به صورت یک طرفه قراردادش را فسـخ کند و حالا 

در انتظار این هستیم تا این موضوع در کمیته تعیین وضعیت 

بررسـی شـود و رای نهایی صادر شـود. من فکر می کنم واسعی 

بایـد کمـی بیشـتر تحمـل می کـرد تـا بـا شـرایط بهتری بـه تیم 

موردنظرش منتقل شـود. 

امـا او هـم بـر ایـن بـاور بـود کـه مسـئولان پیـکان هـر روز 

یـک قیمـت بـرای او تعییـن می کردنـد و ایـن موضـوع او را 

کلافـه کـرده بود. 

مـن فکـر نمی کنـم ایـن موضـوع خیلـی هم عـذاب آور باشـد و 

در ایـن بـازار نقل وانتقـالات، قیمتـی کـه مـا بـرای او مشـخص 

کردیـم، چنـدان هـم فضایـی نبـود. او بایـد ایـن را می دانسـت 

کـه وقتـی قیمـت رضایتنامه یک بازیکن بالا مـی رود، به همان 

انـدازه مبلـغ قـراردادش هـم بالا می رود و متاسـفانه واسـعی با 

اقدامـی کـه کـرد نخواسـت قـرارداد بالاتری نصیبش شـود. 

حالا خواسـته شـما در صورت پیروزی در پرونده واسـعی 

چیسـت؟ آیـا قصـد بازگردانـدن او را داریـد یـا به دنبـال 

غرامـت هسـتید؟ 

اولا اینکه ما نمی توانیم بازیکنی را که به دنبال پیشـرفت اسـت 

و فکـرش بـا تیـم نیسـت، بـه زور نگـه داریـم و برایـش در هرکجا 

کـه فوتبـال بـازی می کنـد آرزوی موفقیـت می کنیـم. بعـد هم 

اینکه باشـگاه پیکان در رشـد و پیشـرفت فوتبالی واسعی نقش 

بالایـی داشـته و نمی توانیـم آن را کتمـان کنیم و تنها خواسـته 

ما درخصوص این بازیکن حق و حقوقی اسـت که باید باشـگاه 

پیـکان از کنـار ایـن بازیکـن کسـب می کـرد و خواسـته دیگری 

نداریـم. امیـدوارم ایـن موضـوع درنهایـت طـوری خاتمـه پیـدا 

کنـد کـه بازیکن ضربـه نخورد. 

گفتوگو

مدیرعامل پیکان در گفت وگو با »فرهیختگان«: واسعی نخواست قیمتش بالا برود

تعویق چندروزه لیگ ضرری ندارد، اما نباید تمدید شود
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سال های سـال سـیدمهدی رحمتـی وظیفـه حراسـت از قفـس تـوری اسـتقلال 

را برعهـده داشـت و در ایـن سـال ها افتخاراتـی ماننـد کسـب عناویـن قهرمانـی 

لیـگ، جام حذفـی و صعـود تـا نیمه نهایـی لیـگ قهرمانان آسـیا را بـه کارنامه اش 

اضافـه کـرد و ازسـوی دیگـر رکـورد بیشـترین کاپیتانـی آبی پوشـان را بـه خـود 

اختصـاص داد امـا در اواخـر حضـور در اسـتقلال درگیـر برخـی حواشـی و با آغاز 

فصـل نوزدهـم از جمـع آبی پوشـان جـدا شـد تـا پیراهـن شـماره یـک آبی هـا بـه 

سیدحسـین حسـینی برسـد و او نیز یک فصل تمام در تمامی رقابت های داخلی 

و آسـیایی آبی پوشـان را همراهی کرد که البته در این فصل، فرازونشـیب زیادی را 

پشت سـر گذاشـت، بـا ایـن حال شـرایط به گونه ای رقـم خورد که مدیران باشـگاه 

تصمیـم گرفتنـد یـک دروازه بـان مطمئـن دیگر هـم جذب کنند و گزینه شـان نیز 

دروازه بـان فصـل گذشـته تراکتـور بـود. حـالا رشـید مظاهـری به عنـوان یکـی از 

دروازه بان هـای درجـه یـک و قابـل اطمینـان فوتبـال ایـران به اسـتقلال پیوسـته 

اسـت، هرچند این انتقال جنجالی هنوز با حاشـیه هایی همراه بوده و مشـخص 

نیسـت سـرانجام رشـید می توانـد از همـان ابتـدا آبی هـا را همراهـی کنـد یـا خیر 

امـا هـواداران پیوسـتن یـک دروازه بـان درجـه یـک در سـطح ملـی را بـه فال نیک 

گرفته انـد و حـالا احسـاس خوبـی بـرای رسـیدن بـه موفقیـت بعد از سـال ها بین 

آبی دوسـتان بـه وجـود آمده اسـت.

رشیدورایوپنجره

رشـید مظاهـری بدون شـک یکـی از بمب هـای نقل وانتقالاتی امسـال بـود که با 

عقـد قـراردادی داخلـی بـه جمـع آبی هـا اضافه شـد، این درحالی اسـت که هنوز 

لیگ آغاز نشـده دو مشـکل بزرگ در راه همکاری رشـید و اسـتقلال به وجود آمده 

که برای مرتفع شـدن آنها باید چشـم انتظار روزهای آینده باقی ماند. همان طور 

کـه در بـالا هـم اشـاره کردیـم رشـید با فسـخ یک طرفه قراردادش اسـتقلالی شـد 

و همچنـان تراکتـور پیگیـر ماجـرا بـوده و بـا شـکایت از دروازه بـان سـابق خـود بـه 

کمیتـه تعییـن وضعیـت فدراسـیون فوتبـال قصـد دارد به نوعـی مانـع همـکاری 

ایـن گلـر مطـرح بـا تیـم پرطرفـدار پایتخـت شـود، ایـن درحالـی اسـت کـه طـی 

روزهـای اخیـر ایـن شـایعه کـه رای کمیتـه تعیین وضعیـت به نفع مظاهـری بوده 

و مشـکلی بـرای ثبـت قـرارداد قانونـی با اسـتقلال ندارد بیش از پیـش در محافل 

خبـری شـنیده شـده و بایـد در ایـن خصـوص فقط چنـد روز دیگر منتظـر ماند، با 

ایـن حـال برخـی منابـع می گوینـد رای به نفع رشـید قطعی شـده و حتی شـنیده 

می شـود در رای اعـلام شـده مظاهـری می توانـد از تراکتـور غرامـت دریافت کند.

ازسـوی دیگـر پنجـره اسـتقلال به خاطـر عـدم تسویه حسـاب بـا وینفـرد شـفر 

همچنـان بسـته بـوده و اگـر پنجـره بسـته بمانـد داسـتان به گونـه ای دیگـر ادامه 

پیـدا می کنـد.

گلرمدنظرپرسپولیس،آبیپوششد

محمدرشـید مظاهـری ۳1سـاله و گچسـارانی از ذوب آهـن خـود را به عنـوان 

یـک گلـر شـش دانگ و مطمئـن بـه فوتبـال ایـران معرفـی کـرد تـا جایـی کـه طی 

چندسـال اخیـر همـواره مدنظـر تیم هـای مطـرح و مدعـی لیـگ بـوده و حتـی 

سـال گذشـته نیـز تـا یک قدمـی پوشـیدن پیراهن پرسـپولیس پیش رفـت، با این 

حـال او بـرای ادامـه فعالیـت فوتبالـی خـود تبریز و تراکتـور را به عنوان 

مقصـد بعـدی انتخـاب کرد و بـه تیم تبریزی پیوسـت. مظاهری طی 

سـال های اخیـر در ذوب آهن و حتـی همین تراکتور 

یک پـای ثابـت دعـوت به تیم ملی بـود و به دفعات 

اردوی تیم ملـی را در دوره سـرمربیان مختلـف 

تجربه کرد و حتی سـه بازی ملی را نیز در کارنامه 

خـود بـه ثبـت رسـانده و این نشـان از کیفیت 

بالای گلری رشـید در سـطح فوتبال ایران 

اسـت. بـا ایـن اوصـاف اگـر دو مانـع 

پیـش روی مظاهـری برطرف شـود 

یعنـی رای کمیتـه اسـتیناف 

پنجـره  و  باشـد  وی  به نفـع 

ل  سـتقلا ا تـی  لا نتقا نقل وا

بـه زودی بـاز شـود، به طـور 

گلـر  یـک  ز  ا ن  آبی پوشـا حتـم 

شـش دانگ در فصل بیسـتم بهره خواهند برد.

همچنیـن در پیش فصـل نوزدهـم از پیشـنهاد 

پرسـپولیس به مظاهـری در »فرهیختگان« خبر 

دادیـم کـه او همـان زمـان و بعـد از پیوسـتن بـه 

تراکتـور در گفت وگویـی ایـن موضوع را تایید کرده 

و گفتـه بـود: »مـن از ترکیـه پیشـنهاد داشـتم. 

درکنار این، از پرسـپولیس هم پیشـنهاد داشـتم، 

امـا بـا مشـورت همسـرم منطقـی فکـر کردیـم و 

تصمیـم گرفتیـم بـه تبریـز بیاییم.«

سرنوشتحسینی؟

حـالا و بـر اسـاس شـنیده ها و البتـه طبـق آنچه در 

فصـل گذشـته در اسـتقلال در درون قفـس تـوری 

ایـن تیم سـپری شـد به نظر می رسـد اگـر مظاهری 

مشـکلی بـرای ثبـت قـرارداد بـا اسـتقلال نداشـته 

باشـد او انتخاب اصلی و اول کادرفنی برای اسـتقلال 

در فصـل بیسـتم باشـد و در ایـن صـورت حسـینی بایـد 

درصورت ماندگار شدن در جمع آبی ها بیشتر مسابقات را 

از روی نیمکت تماشا کند که آن هم برای دروازه بان فیکس 

و اصلی فصل گذشـته اسـتقلال که تلاش زیادی کرد تا این 

جایگاه را به دسـت آورد، نمی تواند اتفاق خوشـایندی باشـد.

در همین راستا و طبق شنیده های »فرهیختگان« به نظر می رسد 

حسـینی به نوعـی منتظـر سرنوشـت مظاهری اسـت تـا درصورتی که 

دروازه بـان فصـل گذشـته تراکتور مانعی برای استقلالی شـدن نداشـته 

باشـد درنهایـت ایـن تیـم را بـه مقصـد یکـی از تیم هـای مطـرح فـولاد یـا 

تراکتـور تـرک کند.

مظاهری:برایهدفبزرگیبهاستقلالآمدم

طـی روزهـای اخیـر یـک اظهـار نظـر جنجالـی از مظاهـری در فضـای مجـازی 

پیچیده که وی مدعی شـده بود پیشـنهاد پرسـپولیس به او سـه برابر بیشـتر بود 

امـا اسـتقلال را بـا عشـق انتخاب کـرد و به همین دلیل پرسپولیسـی ها 

به سـراغ حامـد لـک رفتنـد کـه البتـه حامـد هـم گلر بدی نیسـت!

همیـن موضـوع باعـث شـد به سـراغ گلـر جدیـد اسـتقلال رفتـه و بـه 

ایـن بهانـه دقایقـی بـا او صحبـت کنیـم. مظاهـری در ایـن خصـوص 

بـه »فرهیختـگان« گفـت: »هرکـس در فوتبـال بـا مـن کار کـرده اخلاق 

و روحیـات و ادبیـات مـن را می شناسـد و اصـلا مـن چنیـن ادبیاتـی 

نـدارم، ضمـن اینکـه تمـام دروازه بان هـای ایـران دوسـتان مـن 

هسـتند و مـا درکنـار هـم در عین رقابـت، رفاقت هم می کنیم و 

دوسـتان خوبـی بـرای هم به شـمار می رویم. من هیـچ گاه این 

صحبت هـا را مطـرح نکـرده و اصـلا درمـورد هیـچ دروازه بانـی 

اظهارنظـر نمی کنـم و تمرکـزم روی کار خـودم اسـت. من برای 

هـدف بزرگـی بـه اسـتقلال آمـدم و برای ایـن هـدف برنامه ریزی 

بلندمدتی کرده ام. در این بین و در روزهای اخیر در اردوی تیم ملی 

تمرینـات خوبـی را پشت سـر گذاشـتم و در ایـن چنـد روز در اسـتقلال 

نیـز توانسـتم در خدمـت ایـن باشـگاه و کادرفنـی متعصبش باشـم.«

دروازه بـان جدیـد اسـتقلال همچنیـن دربـاره پیشـنهاداتش قبـل از 

حضـور در ایـن تیـم گفـت: »قبـل از حضـور در اسـتقلال پیشـنهادات 

خیلـی خوبـی داشـتم و تقریبـا از تمـام تیم هـای بـزرگ ایـران به عـلاوه 

یـک تیـم خارجـی پیشـنهاداتی وجـود داشـت کـه بعـد از مشـورت بـا 

خانـواده و یکـی از دوسـتانم تصمیـم گرفتم اسـتقلال را انتخاب کنم 

و بابت گرفتن چنین تصمیمی بسـیار خوشـحالم و امیدوارم بتوانم 

هوادارانی را که در این مدت من را حمایت کرده و به من دلگرمی 

می دهنـد، شـاد کنم.«

وی درمـورد انتخـاب اسـتقلال برای ادامـه فعالیت فوتبالی خود 

به »فرهیختگان« گفت: »من استقلال را با قلبم انتخاب کردم 

و الان هـم کـه ایـن اتفاقـات افتـاده پـای اسـتقلال مانـده و 

می مانـم، ضمـن اینکـه از لطـف و محبت هـواداران این تیم 

کـه از زمانـی کـه پیراهـن آبـی را پوشـیده ام همـواره به من 

لطـف داشـته اند، تشـکر کـرده و دسـت آنهـا را به گرمی 

می فشـارم و امیـدوارم بتوانـم روزهـای خوبـی را با تیم 

محبوبـم سـپری کـرده و خاطـرات زیبایـی را بـرای 

هـواداران بسـازم. در ایـن مـدت ارتبـاط خوبی 

بـا هـواداران پیـدا کـرده ام و در ایـن روزهـا 

حمایت آنها برای من تعجب برانگیز بود و 

متوجه شـدم بی دلیل نیسـت که از آنها 

به عنـوان باوفاتریـن و متعصب تریـن 

هـواداران فوتبـال یـاد می شـود. 

بـرای دیـدن آنهـا در اسـتادیوم 

لحظه شماری می کنم و مطمئن 

باشـید اسـتقلال متفاوتـی از 

سـال های قبـل را در فصـل 

جدیـد خواهید دید و اینکه 

چطـور کادرفنـی ایـن تیـم 

را بـرای جنـگ بـزرگ آماده 

کرده اسـت.«
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مظاهری در گفت وگو با »فرهيختگان«: از تمام تیم های بزرگ ایران پیشنهاد داشتم

استقلال را با قلبم انتخاب کردم و پایش می مانم 
درباره لک صحبتی نکردم، با همه رفیق هستم
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روزنامهنگار
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نقلوانتقالات

 نادری زودتر آبی پوش شد، به باشگاه 
برای رضایتنامه کمک می کند

امیداستقلالبهرابطهخوبنادری

باکورتریک

فرهیختگان صبح جمعه برای استقلالی ها با خبر خوش آغاز شد، محمد 

نـــادری که هنوز بازیکن کورتریک بلژیک به شـــمار می رود بعد از یک ماه 

مذاکره با هر دو تیم اســـتقلال و پرسپولیس، ترجیح داد آبی پوش شود. 

نکته قابل توجه اینکه با توجه به عکس های منتشـــر شـــده از جلسه بین 

مســـئولان اســـتقلال با نادری به نظر می رسید او قبلا در یک برهه زمانی 

دیگر نیز در دفتر کار مهدی عبدیان در حوالی قزوین حاضر شده و توافق 

کرده بود و فقط امضای قرارداد ماند که آن هم به صبح جمعه و در حضور 

ســـایر اعضای هیات مدیره موکول شـــد و در نهایت نادری صبح این روز 

تعطیل به استقلال پیوست. 

جالـب اسـت بدانیـد قـرار بـوده خبـر انتقـال نادری بـه این باشـگاه در روز 

یکشنبه منتشر شود اما برخی ابهامات از جمله پیگیری های پرسپولیس 

و ادامـه مذاکـرات، ایـن هـراس را به وجـود  آورد کـه درصـورت رسـانه ای 

نشـدن ماجـرا و بـا مطلـع شـدن پرسپولیسـی ها از اصـل قضیـه، فشـارها 

بـرای منتفـی شـدن اسـتقلالی شـدن نـادری افزایـش پیدا کنـد و همین 

امـر باعـث شـد تـا خبـر حضـور ایـن بازیکـن در اسـتقلال صبـح جمعـه و 

بعـد از نهایـی شـدن قـرارداد او رسـانه ای شـود، هرچنـد در ایـن عکس هـا 

خبـری از احمـد مـددی، سرپرسـت باشـگاه نبـود و همیـن موضـوع نیـز 

برخـی ابهامـات را به وجـود آورد کـه ایـن موضـوع هـم به اختـلاف بین او و 

مهـدی عبدیـان مربـوط می شـد و در جلسـه فـوق اعضـا سـعی کردنـد در 

کنـار مذاکـره بـرای اسـتقلالی شـدن نـادری، سـوءتفاهمات ممکـن بین 

اعضـای مدیریتـی باشـگاه را از بیـن بـرده و یـک بـار دیگـر در ایـن جمـع 

صلـح و صفـا را برقـرار کنند . نادری هفته گذشـته و قبـل از اینکه به صورت 

رسـمی اسـتقلالی شـود یک بار دیگر در باشـگاه پرسـپولیس حاضر شده 

و سـعی کـرد بـا گرفتـن برخی امتیازات همچنان پرسپولیسـی باقی بماند 

اما دوباره وعده شنید و در نهایت تصمیم گرفت به پیشنهاد آبی ها پاسخ 

بدهـد. از باشـگاه اسـتقلال خبـر می رسـد مذاکـرات با باشـگاه کورتریک 

بلژیـک ادامـه داشـته و طرفیـن بـر سـر گرفتـن رضایتنامـه نـادری درحال 

چانه زنـی هسـتند و نکتـه قابل توجه اینکـه رابطه خوبی بین مدافع جدید 

اسـتقلالی ها بـا مدیرعامـل باشـگاه بلژیکـی وجـود دارد و به نظر می رسـد 

این ارتباط حسـنه درنهایت به سـود اسـتقلال شـده و این باشگاه با مبلغی 

مناسـب رضایتنامـه نـادری را دریافـت خواهد کرد. 

درنهایت اینکه با وجود نادری در جمع آبی پوشان این خبر به گوش می رسد 

که اگر میلیچ نیز برگشـــتنی شود میلاد زکی پور، مدافع هافبک جنجالی 

استقلال که انتقادات زیادی نسبت به عملکرد او وجود دارد از این باشگاه 

رفتنی می شود و از ذوب آهن به عنوان مقصد بعدی وی یاد می شود. 


